

SUMEX 2021

Our extra programme for the summer holiday weeks in July 2021 is available both to 'COLE children' as well as any other interested friends!

3 - 11 year-olds
Beginners welcome!
7.30 a.m. until 12.30 p.m.

Week 1
 Monday 12th until Friday 16th July

Week 2
 Monday 19th until Friday 23rd July

Week 3
 Monday 26th until Friday 30th July

Children from outside of COLE International Schools are also welcome to participate in our summer programme.

This programme has been designed for the three holiday weeks in July.

Although everything is held in English it is not a 'sit-down-and-learn' programme. The mornings will be spent doing art, crafts, games, songs, sport and play. Children aged between 3 and 11 are welcome to participate and shall be put into appropriate age groups.



Costs:	One week only	170.00 € (incl. materials)
	Two weeks	310.00 € (incl. materials)
	All three weeks	415.00 € (incl. materials)

Enrolment and payment in advance is required 7 working days before the week starts. We ask you to understand that we cannot give a refund on any cancellations made after the above stated time. Please take this into consideration before enrolling your child(ren). Thank you.

Unser Extraprogramm für die Sommerferienwochen im Juli 2021 steht nicht nur den Kindern von COLE International Schools sondern allen Interessierten offen.

Kinder außerhalb von COLE International Schools sind herzlichst eingeladen, an unserem Sommerprogramm teilzunehmen.

Dieses Programm wurde für die drei Ferienwochen im Juli entwickelt. Obwohl die Betreuung der Kinder auf Englisch erfolgt, ist dieses Programm kein 'Schulbankdrücken'. Während des Vormittags wird gemalt, gebastelt, gesungen, gespielt und Sport betrieben. Kinder zwischen 3 und 11 Jahren können mitmachen und werden dementsprechend in Altersgruppen eingeteilt.

Beiträge:	Nur eine Woche	170,00 € (inkl. Materialien)
	Zwei Wochen	310,00 € (inkl. Materialien)
	Alle drei Wochen	415,00 € (inkl. Materialien)

Anmeldungen und Vorauszahlungen müssen bis spätestens 7 Arbeitstage vor Beginn der erste SUMEX Woche erfolgen. Wir bitten um Verständnis, dass wir keine Rückvergütungen für Stornierungen nach dem oben genannten Datum gewähren können und bitten Sie dies zu bedenken bevor Sie Ihr(e) Kind(er) anmelden. Danke.





Having fun with English.



SUMEX 2021

Enrolment form / Anmeldeformular

Child's first name / Vorname: _____

Child's surname / Nachname: _____

Child's dob / Geburtsdatum: _____

For the week(s) / Woche(n): _____

week 1: 12.-16.07.2021; **week 2:** 19.-23.07.2021; **week 3:** 26.-30.07.2021

1 Woche: 170,00 €; 2 Wochen: 310,00 €; 3 Wochen: 415,00 €; inkl. Materialien

Allergies, medication, special needs, etc. / Allergien, Medikamenteneinnahme, usw.

(We have animals: 1 dog, 1 cat and goldfish / Wir haben Tiere: 1 Hund, 1 Katze + Goldfische.)

Parents' names / Namen der Eltern: _____

Address / Adresse: _____

Telephone: _____

Tel. mobile /office - Büro etc.: _____

email: _____

Total costs / Gesamtbetrag: _____

Enrolment and payment in advance is required by the latest 7 working days before the start of the SUMEX programme. We ask you to understand that we **cannot** give a refund on any cancellations made after the above stated date. Please take this into consideration before enrolling your child(ren). Parents agree to the use of any photos/films taken during SUMEX by COLE International Schools for promotion purposes. Thank you.

Anmeldungen und Vorauszahlungen müssen bis spätestens 7 Arbeitstage vor SUMEX Programm Beginn erfolgen. Wir bitten um Verständnis, dass wir **keine** Rückvergütungen für Stornierungen nach dem oben genannten Datum gewähren können und bitten Sie dies zu bedenken bevor Sie Ihr(e) Kind(er) anmelden. Eltern erklären sich einverstanden mit der Benutzung von Fotos/Filme von SUMEX für COLE International Schools Promotionen. Danke.



date / Datum

signature / Unterschrift

